
Rondvraag Volt 

Gebruik van pfas-pes�ciden door Utrechtse boeren. Het FD publiceerde hier gisteren over, en 
drinkwaterbedrijven slaan alarm. Wij maken ons grote zorgen en zouden graag van Gedeputeerde 
begrijpen of de zorgen en gevoel van urgen�e worden gedeeld, wat de aanpak is, en wat de 
overwegingen en mogelijkheden zijn om hierin voortvarend op te treden. Ook willen we met collega 
par�jen in gesprek over hun visie en gevoel van urgen�e.  


